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ΘΕΜΑ 1Ο : Ενημέρωση για συνάντηση με τον Διευθυντή της Δ Αθήνας σχετικά με τις σχολικές 

εκδρομές.  

Από τη μεριά μας τέθηκε το ζήτημα των σχολικών εκδρομών και των στοιχείων που ζήτησε η 

διεύθυνση, για το τρέχον αλλά και για το προηγούμενο έτος.  

Επίσης θέσαμε το ζήτημα της σταδιακής περικοπής των απεργιών. 

Από τη μεριά της Διεύθυνσης, ο Διευθυντής Εκπαίδευσης μας είπε ότι δεν μπορεί να μας δώσει την 

πληροφορία για το ποια δημόσια αρχή έχει δώσει την εντολή της συλλογής στοιχείων, γιατί είναι 

απόρρητη. Ο ίδιος έχει στείλει έγγραφο προς το Υπουργείο όπου εξηγεί ότι τα σχολεία της 

πρωτοβάθμιας δεν συμμετέχουν σε πολυήμερες σχολικές εκδρομές και ότι δεν διαθέτουν λογιστήριο 

και δεν έχουν τη δυνατότητα έκδοσης τιμολογίων ενώ είναι παράνομο να κοπούν τα τιμολόγια στο 

ΑΦΜ της Σχολικής Επιτροπής. Κατανοεί τη δυσκολία συλλογής όλων αυτών των στοιχείων που 

ζητούνται και δήλωσε πως θα προωθήσει όσα στοιχεία θυμούνται και  καταφέρουν να συλλέξουν τα 

σχολεία και θα αποστείλουν στη διεύθυνση.  

Για τις μελλοντικές εκδρομές πρότεινε να ζητάμε απλή απόδειξη από τον μεταφορέα, η οποία θα 

φυλάσσεται σε ένα ντοσιέ μαζί με όλα τα υπόλοιπα στοιχεία της εκδρομής (πρακτικό κλπ). Σε καμία 

περίπτωση δεν πρέπει να δίνουμε το ΑΦΜ του σχολείου ή της Σχολικής Επιτροπής και φυσικά σε 

καμία περίπτωση στην απόδειξη δεν πρέπει να αναγράφονται στοιχεία του συνοδού εκπαιδευτικού, 

όπως ονοματεπώνυμο, ΑΦΜ ή αριθμός ταυτότητας. 

ΘΕΜΑ 2Ο: Ενημέρωση για το θέμα του 6ου Νηπιαγωγείου: Παρέμβαση στο Δημοτικό Συμβούλιο 

και συνάντηση στη Δ΄Διεύθυνση. 

Έγινε αναλυτική ενημέρωση και συζήτηση, αφού το θέμα παραμένει σε εκκρεμότητα. 

Στο Δημοτικό Συμβούλιο της 29/3, υπήρχε πρώτο θέμα συζήτησης το πρόβλημα με το 6ο 

Νηπιαγωγείο. Επειδή υπήρχε εκτός ημερήσιας διάταξης και το θέμα για τα σχολεία της Εστίας 

που βρίσκονται και αυτά σε επισφαλές καθεστώς λόγω αδράνειας του Δήμου, ήταν παρόντες 

πολλοί γονείς και μαθητές από τα σχολεία και η συζήτηση για το θέμα αυτό κράτησε πολλές 

ώρες, με παρεμβάσεις των γονέων, των μαθητών, της Ένωσης Γονέων κλπ με στόχο να πιεστεί 

ο Δήμος να λύσει το πρόβλημα. Η μεγάλη καθυστέρηση της έναρξης της συζήτησης για το θέμα 



του 6ου Νηπιαγωγείου (3 ώρες), δημιούργησε το πρόβλημα της αποχώρησης κάποιων γονέων και 

εκπαιδευτικών, λόγω έλλειψης χρόνου. 

Η εισήγηση των υπεύθυνων του Δήμου σχετικά με το θέμα του 6ου Νηπιαγωγείου ήταν να 

επανεκκινήσει η διαδικασία απαλλοτρίωσης του 1/3 του οικοπέδου το οποίο ανήκει σε ιδιώτη. Η 

εισήγηση ψηφίστηκε ομόφωνα από το Δημοτικό Συμβούλιο, ασκήθηκε όμως έντονη κριτική από 

τις περισσότερες δημοτικές παρατάξεις γιατί η ανευθυνότητα και η ολιγωρία του Δήμου έφεραν 

την ακύρωση της πρώτης απαλλοτρίωσης που είχε αποφασιστεί το 2017.  Ειπώθηκε σε όλους 

τους τόνους ότι αυτή τη φορά ο Δήμος πρέπει να κάνει σωστά τη διαδικασία. 

Από την πλευρά του Συλλόγου μας έγιναν δύο παρεμβάσεις στο Δημοτικό Συμβούλιο (Πρόεδρος 

και Αντιπρόεδρος) στις οποίες τέθηκαν τα εξής ζητήματα: 

·        Εννοείται ότι ζητάμε την επανέναρξη της απαλλοτρίωσης. Αλλά, η αδιαφορία, η προχειρότητα 

και η αφερεγγυότητα των υπεύθυνων είναι προφανής. Θέλουμε δεσμεύσεις διαρκούς ενημέρωσης του 

Δημοτικού Συμβουλίου, των γονέων και των εκπαιδευτικών  για το θέμα και όχι άλλους 

εφησυχασμούς. 

·         Θέλουμε δέσμευση ότι υπάρχει η πολιτική βούληση από όλους να λυθεί το θέμα. Αν η μόνη 

λύση είναι να κατατεθεί όλο το ποσό στο Ταμείο Παρακαταθηκών, τότε ας γίνει έτσι και να μην 

ξαναβρεθεί το 6ο  Νηπιαγωγείο σε αμφισβήτηση. 

·         Απαιτούμε να ασχοληθεί σοβαρά ο Δήμος με το κτιριακό. Ζητάμε δέσμευση ότι σε επόμενο 

Δημοτικό Συμβούλιο, θα συζητηθούν οι προτάσεις για ενοικιάσεις, απαλλοτριώσεις και μόνιμες λύσεις 

για την αντικατάσταση των ΠΡΟΚΑΤ και για νέα νηπιαγωγεία. 

• Να λειτουργήσει σε σταθερή βάση η Διαπαραταξιακή Επιτροπή για το κτιριακό με τη συμμετοχή 

του Συλλόγου Εκπαιδευτικών και της Ένωσης Γονέων, η οποία έχει απαξιωθεί. 

Σε αυτές τις προτάσεις δεν υπήρξαν συγκεκριμένες δεσμεύσεις από τους υπεύθυνους του Δήμου. 

Μόνο έγινε ενημέρωση ότι πιθανότατα θα προχωρήσει ενοικίαση χώρου σταθερής δομής για να 

μεταφερθούν τα παιδιά από τα ΠΡΟΚΑΤ της Μηδείας και του 1ου Παιδικού Σταθμού.  

Την επόμενη ημέρα, 30/3, έγινε συνάντηση στη Δ Διεύθυνση, του Διευθυντή Εκπαίδευσης, του 

Αντιδημάρχου Παιδείας, του Συλλόγου μας , της Ένωσης Γονέων και του Συλλόγου Γονέων του 6ου 

Νηπιαγωγείου. Από τη συνάντηση αυτή δεν μάθαμε περισσότερα πράγματα από αυτά που είχαν 

ειπωθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο. Υπήρχε «εγγύηση» και του Αντιδημάρχου και του Διευθυντή 

Εκπαίδευσης ότι το Νηπιαγωγείο δεν πρόκειται να φύγει από εκεί, αλλά χωρίς να υπάρχουν οι 

δεσμεύσεις εκείνες που θα καθησυχάζουν τους φόβους μας.   

Μετά την ενημέρωση, το ΔΣ κατέληξε στα εξής: Θεωρούμε θετικό το ότι αναδείχτηκε το πρόβλημα 

σε όλη τους την έκταση, ενημερώθηκε το Δημοτικό Συμβούλιο και ο Διευθυντής Εκπαίδευσης και 

έτσι κανένας δεν δικαιούται πλέον να επικαλεστεί ότι δεν γνωρίζει ποιο είναι το πρόβλημα.  

Θεωρούμε θετικό ότι ο Διευθυντής Εκπαίδευσης πρότεινε να ανοίξει ξανά η διεκδίκηση χώρου της 

ΓΕΧΑ και του Προσκοπείου για Νηπιαγωγείο. Θα συμβάλλουμε από την πλευρά μας σε αυτή την 

κατεύθυνση, εξάλλου ο Σύλλογός μας ήταν αυτός που έκανε εξ αρχής αυτές τις προτάσεις. Είναι 

απαραίτητο να ανοίξουμε το θέμα για το κτιριακό, ιδιαίτερα της εξεύρεσης χώρου για νηπιαγωγείο στο 

κέντρο της Νέας Σμύρνης.  



Σχετικά με την πορεία της υπόθεσης του 6ου Νηπιαγωγείου, πρέπει να είμαστε σε διαρκή 

επαγρύπνηση, με πρώτο θέμα την άμεση ενημέρωση μας για την κατάληξη των ασφαλιστικών μέτρων 

των οποίων η εκδίκαση έγινε στις 3 Απριλίου, την επαναφορά του θέματος ενημέρωσης σε κάθε 

δημοτικό συμβούλιο και την επιμονή στη λειτουργίας της διαπαραταξιακής.  

  3. Αξιολόγηση - Σχεδιασμός εν όψει της τοποθέτησης των νέων συμβούλων. 

Αποφασίστηκε ομόφωνα ότι: Θα γίνει ραντεβού με τους νέους Σύμβουλους/Επιθεωρητές μόλις 

αναλάβουν τα καθήκοντά τους. Τα ραντεβού θα γίνουν σε συνεργασία με τους Συλλόγους που θα 

έχουμε κοινούς Συμβούλους.  

Την Τετάρτη 26 Απριλίου θα καλέσουμε σύσκεψη νεοδιόριστων της Νέας Σμύρνης. Θα 

εξετάσουμε το ενδεχόμενο να γίνει μαζί με τη Δευτεροβάθμια (για τη Νέα Σμύρνη) και να 

συνεργαστούμε γενικότερα με την ΕΛΜΕ για την αποτροπή της αξιολόγησης.   

4. Εξετάσεις PISA 

Μετά το Πάσχα θα γίνει σειρά εκδηλώσεων ενημέρωσης των γονέων κατά σχολείο, σε όσα 

σχολεία το επιθυμούν.   

5. Οικονομική ενίσχυση για την οικογένεια μαθητών του 3ου Νηπιαγωγείου και του 6ου 

Δημοτικού. Θα εκδοθεί σχετική ανακοίνωση  

6.Ψηφίσματα 

Αποφασίστηκε να εκδοθεί ψήφισμα στήριξης της γιατρού Αργυρής Ερωτοκρίτου που μετακινήθηκε 

από τον Ευαγγελισμό λόγω συνδικαλιστικής δίωξης.  

Συζητήθηκε η κίνηση του Συλλόγου Γονέων του Λυκείου της Εστίας για συλλογή υπογραφών με 

αίτημα την αναγκαστική απαλλοτρίωση των κτιρίων των σχολείων, που σήμερα βρίσκονται στην 

ιδιοκτησία της Εστίας (για λόγους δημοσίου συμφέροντος). Αποφασίστηκε να το συζητήσουμε με 

την ΕΛΜΕ και να έχουμε κοινή στάση για το θέμα αυτό.   
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